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Zápisnica 

5. riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

5. mája 2025 

Rokovacia miestnosť rektora TU 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity 

Aktuálne záležitosti 

3. Vzdelávanie, akreditácia a kvalita 

Aktuálne záležitosti 

3.1  Fond na podporu študentov 

3.2 Návrh metodického pokynu k monitorovaniu a vyhodnocovaniu spoločných 

ukazovateľov kvality vysokoškolského vzdelávania k projektu Konzorcium trnavských 

univerzít 

3.3 Informácia o príprave Štatútu TU 

4. Veda, výskum a umelecká činnosť 

Ročný plán úloh  

4.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2025 - Zorganizovať okrúhle stoly pre 

formuláciu ponuky služieb knižnice a očakávaní služieb  tvorivých pracovníkov 

a študentov. 

4.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2025 - Vytvorenie spoločnej stratégie pre vedu 

a výskum- definovanie priorít výskumu oboch univerzít a zoznam vedecko-výskumných 

tém, ktoré sú pre obe univerzity spoločné a môžu slúžiť ako základ pre vytvorenie 

spoločných vedecko-výskumných tímov. 

Aktuálne záležitosti 

4.3 TYPI UNIVERSITATIS TYRNAVIENSIS – vydavateľstvo TU 

5.  Rozvoj  

 Aktuálne záležitosti 

6. Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

Aktuálne záležitosti 

7. Ekonomické záležitosti univerzity 

Ročný plán úloh  

7.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2025 - Aktualizovať výhľadový investičný plán 

TU  na obdobie 2025-2027  s plánom  finančného krytia – vytvoriť zásobník investičných 

aktivít. 

7.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2025 - Vyhodnotiť plán údržby budov TU za 

rok 2024. Predloženie plánu údržby budov TU na obdobie 2025. 

7.3 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2025 - Vytvoriť fond na podporu študentov, 

vytvoriť štatút jeho tvorby a zásady použitia. 

Aktuálne záležitosti 

7.4 Návrh smernice rektora TU o verejnom obstarávaní  

7.5 Návrh cenníka poplatkov za ubytovanie a služby ŠD P. Pázmaňa v zmysle 

predloženého návrhu 

7.6 Výročná správa o hospodárení TU za rok 2024 

8. Rozličné 
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Bod 1 

  

5. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR 

TU“) otvoril a viedol prof. ThLic. Miloš Lichner, D.Th., rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

(ďalej len „rektor univerzity“). Privítal prítomných členov KR TU a ospravedlnil neúčasť 

prof. Lopatkovej, prorektorky pre rozvoj, na zasadnutí z dôvodu pracovnej cesty v zastúpení 

rektora univerzity. Následne oboznámil prítomných s navrhnutým programom a požiadal 

členov KR TU o vyjadrenie. Členovia KR TU súhlasili s návrhom programu tak, ako bol 

predložený na rokovaní.  

 

 

Bod 2 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity o aktuálnych záležitostiach: 

- Dňa 30. 4. 2025 sa konali voľby kandidáta na funkciu dekana FZaSP TU a za 

kandidáta bol opätovne zvolený prof. Slaný, k čomu mu rektor univerzity zablahoželal.  

- Najbližšie zasadnutie Správnej rady sa uskutoční dňa 6. 5. 2025, predmetom rokovania 

bude najmä dlhodobý zámer univerzity, hospodárske výsledky za rok 2024, metodika 

rozpisu dotácií zo štátneho rozpočtu, ako aj výročná správa o činnosti Správnej rady 

TU. 

- Dňa 30.4. sa rektor univerzity spolu s rektorom partnerskej univerzity St. Joseph’s 

College (India), prof. Donatusom Kujurom, SJ zúčastnil pracovného stretnutia s doc. 

Róbertom Dobrovodským, verejným ochrancom práv. Pracovné stretnutie bolo 

zamerané na oblasť spoločného záujmu o ľudské práva, diskutovalo sa o možnostiach 

spolupráce v oblasti vzdelávania, výskumu a najmä rozvíjania spoločenskej 

zodpovednosti vysokých škôl voči zraniteľným skupinám. 

- Mgr. Andrej Máar, vedúci oddelenia vnútornej prevádzky TU, bol poverený 

zabezpečovaním bezpečnostných opatrení na všetkých súčastiach univerzity 

v nadväznosti na bezpečnostnú dokumentáciu, ktorá bola odovzdaná po ukončení 

realizovaného bezpečnostného auditu.   

- Dňa 25. 3. 2025 sa pri príležitosti Dňa učiteľov konala akadémia, na ktorej boli 

udelené Ceny Antona Hajduka lauerátom z každej fakulty a udelili sa tituly profesor 

emeritus prof. Danajovi z FZaSP TU a prof. Heldovi z PdF TU. 

- Dňa 10. 4. 2025 sa zúčastnil zasadnutia Vedeckej rady UCM v Trnave ako jej nový 

člen, keďže prof. Bílik, emeritný rektor TU, po dohode s rektorkou UCM v Trnave 

ukončil pôsobenie vo Vedeckej rade UCM.  

- Dňa 29. 4. 2025 sa konal spomienkový večer s názvom Myšlienky na každý deň, 

venovaný dvom významným jezuitom - Jozefovi Porubčanovi SJ a Emilovi Krapkovi 

SJ, čestným doktorom TU. Podujatie pripravila Univerzitná knižnica TU v spolupráci s 

Vydavateľstvom Dobrá kniha.  

- Dňa 14. 5. 2025 sa bude konať 118. zasadnutie Slovenskej rektorskej konferencie 

v Banskej Bystrici, o výsledkoch rokovania bude rektor univerzity informovať na 

nasledujúcom zasadnutí KR TU.  

 

 

Bod 3 

 

3.1   

  Prorektorka pre vzdelávanie zdôvodnila predložený návrh vyhlášky rektora o zásadách 

tvorby a použitia Fondu na podporu študentov. Uviedla, že fond je vytvorený za účelom 

zabezpečenie finančnej podpory aktivít študentov a študentských organizácií, následne 

detailne priblížila zásady fungovania a podmienky realizácie uvedenej finančnej podpory.  

https://www.facebook.com/univerzitnakniznica.truni?__cft__%5b0%5d=AZU8xkTH_I-5OvQ3Er5Pg6VPc13g2xJGY4eW65WjI65F5ZDn1hghHBZwN5wPWuVR-NPwi9hNEsFWGS4nzDWl822-ZlLRtR8BqYatLE1LcC51Jn7usn9MhhDfcGE04F6DP-wS_j1rZPdcrn3i9LhuX3XIINhIb-cFjMMd2fDD2voyeA&__tn__=-%5dK-R
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  Na základe výsledkov diskusie bola zo strany prorektorky akceptovaná pripomienka 

k zloženiu komisie na posudzovanie projektov v čl. 3 ods. 2, ktorú budú tvoriť fakultní 

prodekani pre vzdelávanie. Zároveň bola konsenzuálne prijatá pripomienka k úprave čl. 2 

ods. 4 vo veci obmedzenia počtu podaných projektov v prípade celouniverzitnej organizácie 

a ods. 5 vo veci možnosti navýšenia výšky dotácie v prípade osobitného zreteľa.  

 Ďalšie pripomienky k návrhu predložené neboli, preto rektor univerzity ukončil 

diskusiu a dal hlasovať o návrhu uznesenia:  

 
UZNESENIE KR TU 1/5-05052025 

KR TU schvaľuje vyhlášku rektora TU o zásadách tvorby a použitia Fondu na podporu 

študentov v znení akceptovaných pripomienok.  

Z: prof. Olšovská  

  

Hlasovanie:  

Počet prítomných s hlasovacím právom:  10 

za:  10 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  

 

3.2  

  V ďalšom bode programu prorektorka pre vzdelávanie zdôvodnila predložený návrh 

metodického pokynu k monitorovaniu a vyhodnocovaniu spoločných ukazovateľov kvality 

vysokoškolského vzdelávania k projektu Konzorcium trnavských univerzít.  

  Pripomenula, že metodický pokyn bol pripravený v súvislosti s realizáciou aktivity  

projektu Konzorcia trnavských univerzít pre účel monitorovania a vyhodnocovania 

spoločných kľúčových indikatívnych ukazovateľov kvality vysokoškolského vzdelávania. 

Partnerské strany riešiace danú aktivitu sa dohodli na stanovení ukazovateľov, čím sa 

zabezpečí napĺňanie špecifických strategických cieľov konzorcia univerzít a dosiahne sa 

vysoký stupeň harmonizácie vnútorných systémov obidvoch univerzít. 

V projekte je stanovených 10 ukazovateľov, pričom ich obsahové vymedzenie nie je v 

projekte určené. V zaslanom návrhu boli zadefinované tieto ukazovatele najmä podľa 

výkonnostných zmlúv a našich vnútorných predpisov. Keďže obsahové vymedzenie 

ukazovateľov predkladá naša univerzita požiadala členov KR TU o prerokovanie a 

konsenzuálne doplnenie jednotlivých skupín ukazovateľov, čomu sa členovia KR TU 

venovali v rámci otvorenej diskusie.  

Po ukončení diskusie KR TU prešlo k hlasovaniu a prijalo uznesenie:  

 
UZNESENIE KR TU 2/5-05052025 

KR TU schvaľuje metodický pokyn k monitorovaniu a vyhodnocovaniu spoločných 

ukazovateľov kvality vysokoškolského vzdelávania k projektu Konzorcium trnavských 

univerzít v znení akceptovaných pripomienok a doplnení. 

Z: prof. Olšovská  

 

Hlasovanie:  

Počet prítomných s hlasovacím právom:  10 

za:  10 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
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3.3  

  Rektor univerzity informoval, že v súvislosti s potrebou harmonizácie štatútu TU 

s novelou vysokoškolského zákona vymenoval pracovnú komisiu za účelom prípravy návrhu 

predmetnej novely, pričom predsedníčkou bola prof. Olšovská a členkami doc. Peterková 

a doc. Novotná. Uviedol, že spracovaný návrh bol predložený členom KR TU a do pozornosti 

dal, že zásadné zmeny v návrhu boli s ním prerokované a je s nimi oboznámený. Následne 

požiadal prorektorku, prof. Olšovskú, aby priblížila predložený návrh novely štatútu TU.  

 Prorektorka pre vzdelávanie informovala, že podstatná časť zmien vychádza z úpravy 

vysokoškolského zákona a potreby ich zosúladenia. Ostatné zmeny boli realizované za 

účelom zjednodušenia procesu prijímania organizačných a iných zmien v rámci univerzity, 

aby nebolo potrebné opätovne predkladať úpravy štatútu na registráciu MŠVVaM, čo 

predstavuje zdĺhavý proces.  

 Následne detailne priblížila a zdôvodnila všetky zásadné zmeny v každom článku 

štatútu, pričom v rámci otvorenej diskusie boli konsenzuálne prijímané dodatočné zmeny 

vychádzajúce z pripomienok členov KR TU, ktoré odzneli na zasadnutí. V zmysle záverov 

diskusie bol vyprecizovaný návrh štatútu, o ktorom dal rektor univerzity hlasovať a KR TU 

prijalo uznesenie:  

 
UZNESENIE KR TU 3/5-05052025 

KR TU schvaľuje návrh Štatútu Trnavskej univerzity v Trnave po zapracovaní 

pripomienok, ktoré odzneli na zasadnutí KR TU dňa 5. 5. 2025. 

Z: prof. Olšovská  

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 10 

za: 9 

proti: 0 

zdržal sa: 1 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 

 

 

Bod 4 

 

4.1  

  Prorektorka pre vedu informovala o stave plnenia úlohy RPÚ 2025 - Zorganizovať 

okrúhle stoly pre formuláciu ponuky služieb knižnice a očakávaní služieb tvorivých 

pracovníkov a študentov. Uviedla, že úloha vychádzala z výsledkov vyhodnotenia výročných 

správ. Keďže dochádza ku každoročnému poklesu počtu výpožičiek, je potrebné nájsť 

príčinu. Momentálne je v uvedená úloha v štádiu plnenia, pripravuje sa analýza stavu 

knižničných služieb. KR TU následne prijalo uznesenie:  

 
UZNESENIE KR TU 4/5-05052025 

KR TU berie na vedomie informácie prorektorky pre vedeckú, umeleckú a edičnú 

činnosť o plnení úlohy RPÚ 2025 - Zorganizovať okrúhle stoly pre formuláciu ponuky 

služieb knižnice a očakávaní služieb tvorivých pracovníkov a študentov. 

Z: prof. Mydlíková 

 

4.3 

  V ďalšom bode programu sa KR TU zaoberalo problematikou vydavateľstva TU 

TYPI UNIVERSITATIS TYRNAVIENSIS. Prorektorka pre vedu dala do pozornosti, že 

členom KR TU zaslala podklad, ktorý obsahoval genézu fungovania vydavateľstva 

z historického, legislatívneho a ekonomického pohľadu. Priblížila závery pracovného 

stretnutia s riaditeľom vydavateľstva, dr. Brňákom a šéfredaktorom, Mgr. Kolníkom za účasti 

pána rektora. Na základe uvedeného požiadala členov KR TU o vyjadrenie stanoviska 
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k ďalšiemu fungovaniu vydavateľstva za účelom prijatia spoločného rozhodnutia o ponechaní 

resp. zrušení spoločného pracoviska TU, vzhľadom na to, že v poslednom období prišlo 

k viacerým sťažnostiam týkajúcim sa fungovania vydavateľstva a jeho činnosti, najmä čo sa 

týka finančného hľadiska. 

  Zo záverov spoločnej diskusie vyplynulo, že je nevyhnutné vyvolať stretnutie 

s riaditeľom vydavateľstva za účasti dekanov fakúlt. KR TU následne konsenzuálne prijalo 

rozhodnutie, že v riešení uvedenej problematiky sa bude pokračovať na výjazdovom 

zasadnutí KR TU v júni tohto roku v nadväznosti na závery vyvolaného pracovného 

stretnutia.  

 

KR TU následne vzalo na vedomie ďalšie informácie prorektorky pre vedu: 

- Dňa 7. 5. 2025 sa uskutoční stretnutie k príprave vnútorného predpisu o vytváraní a 

podávaní žiadosti o udelenie akreditácie, úpravu a zrušenie habilitačného konania a 

inauguračného konania na TU, pripravuje ju v spolupráci s prorektorkou prof. 

Olšovská, dekankou PF TU, prof. Novotnou a prodekanom PF TU, doc. Križanom. Po 

finalizácii bude vnútorný predpis predložený na prerokovanie KR TU.   

- V štádiu prípravy je vnútorný predpis o zásadách používania umelej inteligencie 

v podmienkach univerzity.  

- Na základe predloženia 4 žiadostí o grant bude najneskôr do 10. 6. 2025 zvolané 

zasadnutie Grantovej komisie TU. V tejto súvislosti dala do pozornosti potrebu 

novelizácie vnútorného predpisu k zásadám udeľovania grantov na TU.  

 

 

Bod 5 

 

  Vzhľadom na neprítomnosť prorektorky pre rozvoj na zasadnutí, prezentoval aktuálne 

záležitosti z tejto oblasti rektor univerzity: 

- Dňa 13. 5. 2025 sa uskutoční 2. pracovné stretnutie k projektu „Konzorcium 

trnavských univerzít;“, na ktorom bude prerokovaný priebeh integračných aktivít, 

napĺňanie časového harmonogramu aktivít, priebeh investičných aktivít v nadväznosti 

na integračné. 

- CIS TU realizovalo dňa 28. 4. 2025 záverečné školenie pre nový systém správy 

registratúry, zároveň pripravuje produkčné prostredie pre registratúru e-spis, pracuje na 

prepojení registratúry s e-schránkou. V štádiu testovania je realizácia procesu prihlášok 

do UTV prostredníctvom MAIS-u. 

- Ukončená bola kampaň ISIC, sfinalizovala sa objednávka do CKM-SYST na 

zabezpečenie prolongačných známok na akademický rok 2025/2026. 

 

 

Bod 6 

 

  Prorektorka pre vonkajšie vzťahy, doc. Masaryková oboznámila prítomných 

s aktuálnymi informáciami z oblasti vonkajších vzťahov, spolupráce a marketingu.  

  V úvode oboznámila prítomných s personálnymi zmenami v rámci oddelenia pre 

vonkajšie vzťahy a oddelenia pre PR a marketing. Projektový manažér v rámci projektu Audit 

internacionalizácie, Mgr. Smutný na vlastnú žiadosť ukončil pracovný pomer v skúšobnej 

dobe, vzhľadom na požiadavku v zmysle projektu bolo potrebné uvedené pracovné miesto 

obsadiť, preto 2. 5. 2025 nastúpil na pozíciu projektového manažéra Mgr. Lužák. Dr. Demko 

ukončil pracovný pomer na oddelení pre PR a marketingu, v tejto súvislosti bolo vypísané 

výberové konanie na pozíciu odborného referenta.  

  V súvislosti s projektom Audit internacionalizácie informovala, že bola ministerstvom 

školstva schválená správa z administratívnej finančnej kontroly prvej etapy projektu, následne 

je očakávaná platba na ďalšiu časť projektu. V rámci prvej časti aktivít projektu, ktorá bola 

ukončená, bolo realizované spustenie kurzov anglického jazyka pre zamestnancov univerzity 
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na základe prejaveného záujmu. V súvislosti s nezrovnalosťami v informáciách týkajúcich sa 

realizácie uvedených kurzov požiadala členov KR TU o prijatie uznesenia, ktorým by sa 

deklarovala realizácia kurzov v rámci pracovnej doby zamestnancov. Rektor univerzity dal 

preto hlasovať a KR TU prijalo uznesenie: 

 
UZNESENIE KR TU 5/5-05052025 

KR TU súhlasí s realizáciou kurzov anglického jazyka ako súčasť rozvoja zamestnancov 

podporeného projektom Audit úrovne internacionalizácie počas pracovnej doby.  

Z: doc. Masaryková  

 

Hlasovanie:  

Počet prítomných s hlasovacím právom:  10 

za:  10 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
 

  Ďalej prorektorka informovala o doručení rozhodnutia MŠVVaM o poskytnutí dotácie 

na zabezpečenie vybudovanie a činnosti centra EURAXESS. Práv časť dotácie je očakávaná 

na začiatku júna tohto roku.  

  V oblasti konzorcia KreativEU pokračujú naďalej stanovené aktivity, realizuje sa 

príprava 3 podujatí s využitím prostriedkov konzorcia, pripravuje sa časový plán ďalších 

aktivít, vo vývoji je aplikácia.   

  Keďže sa univerzita v tomto roku opätovne zapojí do realizácie Detskej univerzity, 

prorektorka informovala, že vyvolala stretnutie so zástupcami fakúlt, na ktorom bol 

dohodnutý a skompletizovaný program.  

  Na záver dala do pozornosti, že v príprave je návrh memoranda o spolupráci 

s futbalovým klubom Spartak Trnava a takisto záujem o podpis memoranda prejavilo 

vzdelávacie centrum Life Starter, s ktorým už spolupracujeme na príprave Detskej univerzity 

a chcelo by prehĺbiť našu vzájomnú spoluprácu.  

 

 

Bod 7 

 

7.1  

  Kvestorka univerzity informovala o stave plnenia úlohy RPÚ 2025 - Aktualizovať 

výhľadový investičný plán TU  na obdobie 2025-2027  s plánom  finančného krytia – 

vytvoriť zásobník investičných aktivít. Uviedla, že k uvedenej úlohe bol členom KR TU 

zaslaný podklad – aktualizácia plánu investičných akcií TU v roku 2025, pričom detailne 

priblížila predložený materiál. Zo spracovaného podkladu vyplynulo, že celkové náklady 

plánovaných investičných zámerov predstavujú výšku viac ako 14 mil. €, pričom univerzita 

sa bude z vlastných zdrojov podielať na tejto sume vo výške viac ako 492 tisíc €. 

K predmetnému materiálu neboli predložené žiadne pripomienky, KR TU hlasovaním prijalo 

uznesenie:  

 
UZNESENIE KR TU 6/5-05052025 

KR TU berie na vedomie informácie kvestorky univerzity o plnení úlohy RPÚ 2025 - 

Aktualizovať výhľadový investičný plán TU na obdobie 2025-2027 s plánom  finančného 

krytia – vytvoriť zásobník investičných aktivít a schvaľuje predloženú aktualizáciu plán 

investičných akcií TU na rok 2025.  

Z: Ing. Naništová 
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Hlasovanie:  

Počet prítomných s hlasovacím právom:  10 

za:  10 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  

 

7.2  

 Kvestorka univerzity ďalej informovala o stave plnenia úlohy RPÚ 2025 - Vyhodnotiť 

plán údržby budov TU za rok 2024. Predloženie plánu údržby budov TU na obdobie 2025. 

K uvedenej úlohe bol takisto predložený podklad všetkým členom KR TU vopred. Zároveň 

kvestorka detailne priblížila obsah spracovaného materiálu, z ktorého vyplynula potreba 

údržby a opráv budov vo vlastníctve univerzity v celkovej výške viac ako 150 tisíc €.  Keďže 

k materiálu neboli predložené žiadne pripomienky, KR TU konsenzuálne prijali uznesenie:  

  
UZNESENIE KR TU 7/5-05052025 

KR TU berie na vedomie informácie kvestorky univerzity o plnení úlohy RPÚ 2025 - 

Vyhodnotiť plán údržby budov TU za rok 2024. Predloženie plánu údržby budov TU na 

obdobie 2025. 

Z: Ing. Naništová 

 

7.3  

  V ďalšom bode kvestorka univerzity oboznámila prítomných so stavom plnenia úlohy 

RPÚ 2025 - Vytvoriť fond na podporu študentov, vytvoriť štatút jeho tvorby a zásady 

použitia. Skonštatovala splnenie danej úlohy, keďže na predošlom rokovaní KR TU bola 

prijatá vyhláška o zásadách tvorby a použitia Fondu na podporu študentov. KR TU 

konsenzuálne prijalo uznesenie:  

 
UZNESENIE KR TU 8/5-05052025 

KR TU berie na vedomie informácie kvestorky univerzity o splnení úlohy RPÚ 2025 - 

Vytvoriť fond na podporu študentov, vytvoriť štatút jeho tvorby a zásady použitia. 

Z: Ing. Naništová 

 

7.4  

Kvestorka univerzity ďalej zdôvodnila predložený návrh smernice rektora TU 

o verejnom obstarávaní. Pripomenula, že návrh bol prepracovaný a opätovne predložený po 

jeho stiahnutí na predošlom rokovaní KR TU. Oboznámila prítomných so zapracovanými 

zmenami a do pozornosti dala najmä zmenu v oblasti údajov, ktoré je potrebné nahrávať do 

informačného systému. Návrh bol pri procese úpravy prerokovaný s tajomníčkami fakúlt 

a zohľadňuje ich pripomienky. Na zasadnutí k návrhu neboli predložené žiadne pripomienky, 

preto KR TU pristúpilo k hlasovaniu a prijalo uznesenie:  

 
UZNESENIE KR TU 9/5-05052025 

KR TU schvaľuje smernicu rektora TU o verejnom obstarávaní v predloženom znení.  

Z: Ing. Naništová 

 

Hlasovanie:  

Počet prítomných s hlasovacím právom:  10 

za:  10 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
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7.5  

V rámci ďalšieho bodu kvestorka predložila návrh aktualizovaného cenníka poplatkov 

za ubytovanie a služby ŠD P. Pázmaňa. Uviedla, že v spolupráci s riaditeľom ŠD bol 

pripravený návrh, ktorý vychádza z výsledkov analýzy poplatkov za ubytovanie v rámci 

iných vysokých škôl, a ktorý zohľadňuje rast cien, nárast miezd, potrebu údržby a opráv 

ubytovacieho zariadenia a náklady na zabezpečenie realizácie aktivít v rámci bezpečnostného 

auditu.  

V rámci otvorenej diskusie dekanka PdF TU navrhla špecifikovať v rámci položky 

poplatky za nebytové priestory pre súčasti, a to tak, že sa poplatky nebudú vzťahovať na 

všetky podujatia za účelom vzdelávania. Uvedený návrh bol konsenzuálne prijatý. KR TU 

následne prijalo uznesenie:  

 
UZNESENIE KR TU 10/5-05052025 

KR TU schvaľuje cenník poplatkov za ubytovanie a služby ŠD P. Pázmaňa v znení 

pripomienky prijatej na zasadnutí. 

Z: Ing. Naništová 

 

Hlasovanie:  

Počet prítomných s hlasovacím právom:  10 

za:  9 

proti: 0 

zdržal sa: 1 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov.  

 

7.6  

Kvestorka univerzity následne zdôvodnila predložený návrh Výročnej správy 

o hospodárení TU za rok 2024. Priblížila podklad, ktorý bol spracovaný v štandardnej forme 

v zmysle pokynov príslušného ministerstva. Oboznámila s podstatnými ekonomickými 

výsledkami a pripomenula, že po schválení na KR TU bude materiál predmetom rokovania 

AS TU. KR TU následne prijalo uznesenie:  

 
UZNESENIE KR TU 11/5-05052025 

KR TU schvaľuje Výročnú správu o hospodárenie TU za rok 2024 v predloženom znení.  

Z: Ing. Naništová 

 

Hlasovanie:  

Počet prítomných s hlasovacím právom:  10 

za:  10 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  

 

Na záver kvestorka univerzity dala do pozornosti informáciu, že od 1. 7. 2025 bude 

zavedená na vrátnici dvojzmenná prevádzka, po kompletizácii organizačných pokynov budú 

tieto zaslané všetkým členom KR TU.  

 

 

Bod 8 

 

V rámci bodu Rozličné rektor univerzity informoval, že v čase od 20. 5 – 3. 6. 2025 

bude na zahraničnej pracovnej ceste v Indii. V tejto súvislosti upozornil, že dňa 27. 5. 2025 je 

plánované zasadnutie KR TU. Z dôvodu jeho neprítomnosti KR TU konsenzuálne rozhodlo 

o zrušení uvedeného zasadnutia, najbližšie sa bude konať výjazdové zasadnutie KR TU 

v dňoch 17. – 19. 6. 2025.  
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V závere rokovania dr. Krupová, riaditeľka oddelenia pre kvalitu, informovala 

o záveroch  pracovného seminára s názvom Zvyšovanie efektívnosti zabezpečovania kvality 

vzdelávania určený pre osoby zodpovedné za vnútorné systémy zabezpečovania kvality na 

vysokých školách v rámci komunikácie so zainteresovanými stranami, ktorý usporiadala 

Slovenská akreditačná agentúra pre vysoké školstvo dňa 4. 4. 2025 v Bratislave. 

 

Na záver poverený rektor univerzity poďakoval prítomným za účasť a rokovanie 

ukončil. 

 

 

Trnava, 5. 5. 2025 

 

 

Schválil: prof. ThLic. Miloš Lichner, D.Th., 

        rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

 

 

Zapísala: Ing. Lívia Jánošková 

 


